
Referat af udvalgsmøde i lydighedsudvalget 6/10-2015 

Tilstede: Formand Sanne Eriksen, Sekretær Jette Lorenzen og Bestyrelsesrepræsentant Lene Ravn Toft. 

Afbud: Ingen. 

1) Sanne blev valgt enstemmigt til kasserer efter Bonnies udtræden. 
2) Regnskabet for VSS blev gennemgået, men der mangler udgifter til rosetter og forplejning, men det 

ser fornuftigt ud. 
3) Vi skal være opmærksomme på at udlevere glaspræmier til vores prøver. Både dem der står dressur 

og dem der står lydighed på skal udleveres. 
4) Der forespørges bestyrelsen om vi kan købe Rallybånd til næste gang, og om vi skal have et krus der 

står Rally på, til 1.vinderen i hver Rallyklasse. Dette for ikke at have så stor forskel på Lydighed og 
Rally.  

5) Det er nødvendigt med flere medlemmer i lydighedsudvalget. 2 personer er for lidt til Regnskab, 
pokaloversigter, prøveforberedelse og afholdelse og DSS-opgaver. Derfor skal vi have et 
"stillingsopslag" i næste magasin. 
Da vi gerne vil være mere synlige i klubben, skal vi også have lavet et indlæg om DSS-instruktør 
seminariet som vi stod for afholdelse i år. 

6) DSS instruktørseminariets regnskab afslutter Sanne og sender det til DSS-samarbejdssekretæren 
7) Der bliver ikke afholdt nogen aktivitet fra lydighedsudvalgets side ved januarfesten 2016. Dette 

skyldes de varslede nye LP regler som træder i kraft januar 2016 endnu ikke er færdigbehandlet.  
Udvalget bliver repræsenteret til Januar af Jette 

8) Der skal midt i november, indkaldes til det årlige instruktørmøde. Datoen er sat til 23/1-2016. 
Lokale er fundet. På dagsordnen skal indgå et punkt om det nye LP-program.  
Instruktørerne skal også bedes om ønsker til hvad der skal tages op i DSS. DSS årsmøde er d. 30/1-
2016. 

9) Bonnie valgte desværre at udtræde af udvalget efter VSS. Heldigvis har hun fortsat tid og lyst til at 
føre hitlisten. 

10) Evt. Der var ikke noget under eventuelt. 


